



## 9天6晚 美丽内蒙古/河南/山西(无购物)

Tour Code: 9DMOG-S1

### 第一天 吉隆坡

(机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场集合，准备飞往郑州。

### 第二天 吉隆坡 → 郑州 (1 个小时 30 分) 开封 (3 个小时) 高平 (-/午/晚)

抵达郑州，接机后前往**清明上河园**是中国最大的仿宋古代建筑群、宋文化主题公园、古代娱乐再现景区，也是开封市的非物质文化遗产。再来前往**包公祠**，是为纪念中国古代著名清官、政治改革家包拯而恢复重建的。继续前往**开封微梦大梁门**，全沉浸式裸眼 3D 电影介绍，以文化+科技的手段再现了北宋东京城千年前的盛世繁华，成为古都开封新的靓丽风景线。**大阳古镇**-老铁市集，各种雅致的铁壶等铁制品。(赠送千年打铁花秀，打铁花表演周二休演)如遇周二，无法观看打铁花，赠送项目不退费用。

酒店：高平大酒店或同级 当地 5 星

### 第三天 高平 (3 个小时 30 分) 平遥 (早/午/晚)

早餐后，前往世界文化遗产、中国四大古城之一 **平遥古城 (含进出城电瓶车)**

**中国保存最完好的县级——古城墙**

**中国银行的鼻祖——日升昌票号**

**保存最完好的——古县衙**

**中国的华尔街——平遥明清街**

酒店：平遥麒麟阁酒店或同级 当地 5 星

### 第四天 平遥 (3 个小时 30 分) 雁门关 (2 个小时) 大同 (早/午/晚)

**雁门关 (含电瓶车)**，是长城上的重要关隘，与宁武关、偏关合称为“外三关”。

与函谷关、仙霞关、剑门关并称中国四大古关口。

**应县木塔** - 这座木塔是我国保存至今最高最古的一座木结构的塔。 在世界上享有盛誉，和意大利的比萨斜塔、巴黎的埃菲尔铁塔并成为是“世界三大奇塔”，2016 年被吉尼斯世界纪录认定为世界上最高的木塔！

酒店：大同柳莺酒店或同级

### 第五天 大同 (3 个小时 30 分) 呼和浩特 (1 个小时 30 分) 希拉穆仁草原 (早/午/晚)

早餐后，前往接着前往**云冈石窟 (含电瓶车)**原名灵岩寺、石佛寺。位于山西省大同市西郊 17 公里处的武州山南麓，是中国著名的石窟群之一。

**希拉穆仁草原**，是典型的高原草场，每当夏秋时节绿草如茵，鲜花遍地所以成为著名的内蒙古草原旅游点。(下马酒、篝火晚会-10 月无篝火晚会)。

酒店：古列延商务蒙古包或同级

### 第六天 希拉穆仁草原 (3 小时 30 分) 达旗 (早/午/晚)

早餐后，可以**自费参加乘坐热气球**可欣赏草原日出(系留飞约 10 分钟或自由飞约 30 分钟)

**呼格吉勒塔拉牧场** - 蒙古袍拍照、射箭、喝蒙古奶茶、祭敖包，学蒙语，勒勒车拍照

**建議自費：**

诈马宴 RMB398/人（包含烤全羊、开羊仪式、蒙古族歌舞表演）

草原骑马 RMB280/人（祭敖包）

漠南传奇 RMB280/人（马术情景剧）

希拉穆仁草、热气球项目：系留飞（约 10 分钟）：RMB 220

自由飞（约 30 分钟）：RMB 1180

**\*视天气情况而定\***

酒店：达旗锦园馆或同级 当地 5 星

**第七天 达旗（3 个小时 30 分）响沙湾（1 个小时 30 分）包头 → 郑州（早/午/晚）**

早餐后，前往**响沙湾**是内蒙古 5A 级旅游区之一，以沙漠为主题度假胜地（含索道、沙袜），**悦沙岛** - 鄂尔多斯婚礼、观光火车、沙雕园。

酒店：天地丽笙酒店或同级 当地 5 星

**第八天 郑州（1 小时）登封（1 小时）郑州 → 吉隆坡（早/午/自理）**

早餐后，少林寺(含电瓶车，耳麦，武术表演，塔林)，因其历代少林武僧潜心研创和不断发展的少林功夫而名扬天下，素有”天下功夫出少林，少林功夫甲天下”之说。前往机场，准备返回美丽的家园。

**第九天 吉隆坡**

抵达吉隆坡

风味：

雁门关农家

草原风味

手把肉

骆驼风味

灌汤包风味

高平十大碗

## 9D6N BEAUTIFUL INNER MONGOLIA/HENAN/SHANXI (NO SHOPPING)

### Day 1 KUALA LUMPUR

(MOB)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport and prepare to fly to Zhengzhou.

Day 2: **Kuala Lumpur** → **Zhengzhou** (1.5HRS ) Kaifeng (3HRS) Gaoping (-/lunch/dinner)

Upon arrival in Zhengzhou, proceed to **Qingming Riverside Landscape Garden**, which is the largest replica of ancient Song Dynasty architecture in China, a theme park of Song culture, and a recreation area of ancient entertainment, also an intangible cultural heritage of Kaifeng city. Then, visit **Bao Gong Temple**, restored and rebuilt in memory of Bao Zheng, a famous ancient Chinese upright official and political reformer. Continue to Kaifeng **Weimeng Daliangmen**, where a fully immersive naked-eye 3D movie introduces the bustling prosperity of the ancient capital of the Northern Song Dynasty using cultural and technological means, becoming a new beautiful scenery line in the ancient city of Kaifeng. **Dayang Ancient Town** - Old Iron Market, various elegant iron products such as iron kettles. (Complimentary Millennium Iron Flower Show, Iron Flower performance is not available on Tuesdays) If Tuesday is encountered, unable to watch the Iron Flower performance, the complimentary item will not be refunded.

**Hotel: Gaoping Hotel or similar, local 5-star**

Day 3: Gaoping (3.5HRS) Pingyao (B/L/D)

After breakfast, proceed to **Pingyao Ancient City**, one of the world cultural heritages and one of China's four ancient cities (included buggy car).

China's best-preserved county-level ancient city wall

The ancestor of China's banks - **Rishengchang Piaohao**

Best-preserved - **Ancient County Yamen**

China's Wall Street - **Pingyao Ming and Qing Streets**

**Hotel: Pingyao Qilin Pavilion Hotel or similar, local 5-star**

Day 4: Pingyao (3.5HRS) Yanmenguan (2HRS) Datong (B/L/D)

**Yanmenguan** (included buggy car) is an important pass on the Great Wall, known as one of the "Three Outer Passes" along with Ningwu Pass and Pian Pass. It is also grouped with Hangu Pass, Xiaguan Pass, and Jianmen Pass, collectively known as the "Four Great Ancient Passes of China". **Yixian Wooden Pagoda** - This wooden pagoda is the tallest and oldest wooden structured tower preserved in our country. It enjoys worldwide renown and, along with the Leaning Tower of Pisa in Italy and the Eiffel Tower in Paris, is recognized as one of the "Three Great Towers of the World". In 2016, it was officially recognized by the Guinness World Records as the tallest wooden tower in the world.

**Hotel: Datong Liuying Hotel or similar local 5-star**

Day 5: Datong (3.5HRS) Hohhot (1.5HRS) Hulamuren Grassland (B/L/D)

After breakfast, proceed to visit the **Yungang Grottoes** (included buggy car), originally named Lingyan Temple and Shifo Temple. Located at the southern foot of Wuzhou Mountain, 17 kilometers west of Datong City, Shanxi Province, it is one of China's famous grotto groups.

Hulamuren Grassland, a typical plateau grassland, is a famous tourist destination in Inner Mongolia with lush greenery and flowers everywhere during the summer and autumn seasons. (Dismounting wine, bonfire party - no bonfire party in October).

**Hotel: Guleyan Business Mongolian Yurt or similar**

Day 6: Hulamuren Grassland (3.5hrs) Daqi (B/L/D)

After breakfast, you have the option to participate in activities at your own expense:

Own expense Hot Air Balloon : Experience the sunrise over the grassland by riding a hot air balloon (Tethered flight ~ approximately 10 minutes or Free flight ~ approximately 30 minutes).

Hugjilt Tarra Ranch: Wear traditional Mongolian robes for a photo shoot, try archery, taste Mongolian milk tea, participate in a traditional Mongolian ritual, learn Mongolian language, and take photos with Mongolian carts.

**Optional Tour:**

- Deceptive Horse Banquet: **RMB 398/person** (includes roasted whole lamb, lamb opening ceremony, and Mongolian song and dance performances).
- Horseback Riding on the Grassland: **RMB 280/person** (including a traditional Mongolian ritual).
- Desert Legend: **RMB 280/person** (equestrian drama).

**Hot Air Balloon :**

- Tethered flight (approximately 10 minutes): **RMB 220**
- Free flight (approximately 30 minutes): **RMB 1180**

**Subject to weather conditions**

**Hotel: Daqi Jinyuan Pavilion or similar, local 5-star**

Day 7: Daqi (3.5HRS) Xiangshawan (1.5HRS) Baotou → Zhengzhou (B/L/D)

After breakfast, proceed to Xiangshawan, one of Inner Mongolia's 5A-level tourist attractions, known as a desert-themed resort (including cable car, sand socks). Enjoy activities at the resort, such as Yue Sha Island - featuring Ordos weddings, sightseeing trains, and a sand sculpture garden.

**Hotel: Tiandi Lisheng Hotel or similar, local 5-star**

Day 8: Zhengzhou (1 HRS) Dengfeng (1HRS) Zhengzhou → Kuala Lumpur (B/L/OWN)

After breakfast, visit Shaolin Temple (including electric sightseeing cars, earphones, martial arts performances, tower forest), famous for its Shaolin Kung Fu created and developed by generations of Shaolin monks, known as "The world's kung fu comes from Shaolin, and Shaolin Kung Fu is the best in the world." Then, head to the airport to return to your beautiful home.

Day 9: Kuala Lumpur

Arrival in Kuala Lumpur.

**Cuisine: Yanmenguan farmhouse /Grassland flavour/Hand-held meat /Camel flavor /Soup dumpling flavor /Top ten bowls of Gaoping**